
Zápis z jednání 
komise pro sport RmP 

 
 
Datum:  03.05.2023, zasedací místnost Rady města Pardubice  
 
Účast:  Řádní členové:  5 přítomno  

6 nepřítomno 
  Odborníci s právem hlasovacím: 5 přítomno   
       1 nepřítomen 
                             Náměstek primátora pro sport J. Rychtecký: přítomen   
       
Na úvod jednání přivítal místopředseda p. Klimpl členy komise a krátce byl představen plán jednání, 
který byl členům komise zaslán předem.   
 
1. Individuální dotace 2023 
Podklady k návrhu rozdělení individuálních dotací, byly zaslány členům komise před jednáním. 
Členům komise byl panem Klimplem představen hodnotící systém pro individuální dotace. Celkem 
bylo podáno 5 žádostí. Následně p. Klimpl okomentoval jednotlivé žádosti. Bez diskuse.  
 
Hvězda Pardubice – Mzda správců Městského atletického stadionu – žádost o poskytnutí finančních 
prostředků na mzdu 3 pracovníků, kteří provádí údržbu areálu MAS Dukla v průběhu roku.  
Návrh dotace 0 tis. Kč  
 
Hvězda Pardubice – Pořízení a stavba vrhačské klece vč. vrhačského kruhu – jedná se o pořízení 
nové vrhačské klece v areálu MAS Dukla, které nahradí současné sportoviště. Nový vrhačský sektor 
bude sloužit pro všechny sportovce, kteří se věnují hodu diskem a hodu kladivem, ale pro lepší 
zabezpečení organizovaných soutěží.  
Návrh dotace 200 tis. Kč 
 
Taneční skupina T-BASS Pardubice – WORLD OF DANCE 2023 – podpora tanečníků k účasti na 
soutěži WORLD OF DANCE konané v Polsku. Jedná se o celosvětově uznávanou soutěž za účasti 
tanečníků z 30 zemí. Skupiny zasílají videa, choreografie, které hodnotí komise. 
Návrh dotace 25 tis. Kč  
 
Pardubice Stallions – Pardubice Stallions činnost klubu v roce 2023 – žádost o poskytnutí finančních 
prostředků na provoz klubu a podporu mládežnického Flag fotbalového týmu.  
Návrh dotace 66 tis. Kč 
 
Klub sportovního plavání Pardubice – Pokrytí části nájemného plaveckých drah v Aquacentru 
Pardubice v roce 2023 – žádost o poskytnutí finančních prostředků na pokrytí nákladů za plavecké 
dráhy, které slouží k tréninkům a závodům. Cílem dotace je také udržení ceny členských příspěvků, 
které se odvíjejí od nákladů za pronájem plaveckých drah, jež jsou nezbytné pro provozování tohoto 
sportu.  
Návrh dotace 89 tis. Kč 
 
 
Hlasování: Komise pro sport navrhuje poskytnutí individuální dotace dle tabulky, která je přílohou č. 1 
tohoto zápisu. 
 
pro 10, proti 0, zdržel se 0      návrh byl schválen  



 
 
2. Různé  

• Termínové listiny –sportovní kluby zasílají své termínové listiny.   

• Klimpl - otázka zrychlení dotačního procesu je vázána na dvě věci. Zaprvé na schválení rozpočtu 

a zadruhé na dokládání vyúčtování z předchozích dotací. Z tohoto důvodu není dobré 

nastavený proces zrychlovat. 

o Úkol pro subkomise – do konce května sejít se na Pravidly pro poskytování dotací, 

projít obecné zásady + úkoly subkomise. Z jednání vyhotovit písemný záznam 

obsahující věcné připomínky, možnosti změn, apod…  

• Charvát – informoval členy o úspěších svých svěřenců na ME v Bulharsku.  

• SK Pardubičky – Předběžná diskuse k podání žádosti o individuální dotaci. Klub připravuje 

vybudování „odstavné plochy“, která bude sloužit po dobu tréninků a zápasů pro parkování. 

 

Zapsal:            Dne:  

R. Strejček, tajemník komise pro sport       03.05.2023 

 

Zápis ověřil:  

Miroslav Herudek, předseda komise 

Petr Klimpl, místopředseda komise  

 

 

Příští jednání:  

12.06.2023 od 15:30 v areálu loděnice TJ Dynamo Pardubice   

 
 
 
 

 

 


